

Memo

Nummer	DOC-19-146884
Zaaknummer	Z-18-037293
Documenttype	Informatie - Intern
Datum	11 april 2019
Van	Miranda Laan-Steltenpool
Aan	gemeenteraad
Afschrift aan	college
Onderwerp	themaraad GGP

Inleiding

Op 9 mei 2019 is er een themaraad Gemeentelijk Grondstoffenplan (GGP) gepland. Oorspronkelijk was deze op 6 mei 2019 gepland. De avond op 6 mei 2019 wordt gebruikt voor een workshop met de raad over het participatietraject.

Reden verplaatsen

Voor het GGP willen we burgerparticipatie inzetten. Om u goed te informeren over de vormen van burgerparticipatie, is het raadzaam hiervoor een apart moment te hebben. Op die manier hebben we voor beide onderwerpen voldoende tijd en ruimte om het gesprek te voeren. Anders bestaat het risico dat één van de onderwerpen onderbelicht wordt.

Kernraden

Om de kernraden ook een rol in het GGP te geven, is er op 17 juni een bijeenkomst met de kernraden gepland. Insteek van deze avond is de input van de kernraden, een participatieronde.

Inhoud raadsavonden

De planning is nu als volgt:

- maandag 6 mei: workshop met de raad over het participatietraject met als casus het GGP;
- donderdag 9 mei: themaraad GGP voor de inhoudelijke verdieping;
- maandag 17 juni: bijeenkomst met de kernraden en de raad

Verwijderen	Reageren	JOIN Now	Snelle stappen	Verplaatsen	Zoomen	Bluebeam
-------------	----------	----------	----------------	-------------	--------	----------

an: Karin Kaag
an: Miranda Laan-Steltenpool
:C: Leontien Draper; Kees Zwakman
Onderwerp: bijeenkomst raad en kernraden over het grondstoffenplan optie voor 17 juni; inhoud bijeenkomst

Verzonden: do 14-3-2019 11:16

Dag allen,

We hebben een optie voor een datum: dat is 17 juni.

Stand van zaken.
Over het onderwerp is iedereen positief.
De wethouder ziet vooral op de bijeenkomst een rol voor de kernraden om input te leveren; als eerste participatieronde. En minder voor de raad, die is ook al in mei aan zet.
Op zich is dat ook de insteek van de bijeenkomst; een eerste participatieronde.

Ik heb dan ook wel wat vraagtekens over de rol van de raad op die bijeenkomst en ik wil graag daarover afstemmen.
Kees (Z) denkt dat het een idee kan zijn om het participatietraject zelf op die bijeenkomst te bespreken.
Dan ga je daarover in gesprek.
Wat mij betreft kan alles, maar het moet wel in jultie planning passen.

Zullen we daarover met elkaar in gesprek gaan?
Wil jij jouw contactpersonen hierover benaderen Miranda?
Dan kan ik het eventueel inplannen.